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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            

 

Datum: 22. april 2022 
          OSNUTEK  

       

ZAPISNIK 

21. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je potekala v sredo, 20. aprila 2022, ob 16.00 uri, v predavalnici CIK Trebnje (II. 

nadstropje), Kidričeva ulica 2, Trebnje.  

 

Prisotni člani: Jože Avguštinčič, Matej Breznik, Bogdana Brilj, Simon Erjavec, Saša 

Gognjavec, Andrej Jevnikar, Franci Kepa (odšel ob 17.35 uri), Leon Lobe, 

Branko Longar, Ana Moder, Franci Ostanek, Blaž Ovnik, Darko Pekolj, 

Nada Pepelnak, Mateja Povhe, Vinko Ribič, Miha Sever, Špela Smuk 

(odšla ob 17.35 uri) in Branko Veselič (prišel ob 16.05 uri)  

   

Odsotni člani:  dr. Jože Korbar in Silvo Zupančič (opravičeno) 

  

Ostali prisotni: • Alojzij Kastelic, župan 
• mag. Irena Starič, direktorica Občinske uprave 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, vodja Oddelka 

za okolje, prostor in infrastrukturo (prišel ob 16.20 uri), Irena Žužek, 
vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, Gorazd 
Koračin, vodja Oddelka za splošne zadeve, Vanda Zadnik, pravnica, 
Alenka Mihelič – pripravnica in Andreja Perc, referentka 

• Vesna Zupančič Klarič, predsednica Nadzornega odbora Občine 
Trebnje (k 8. točki, odšla ob 17.05 uri) 

• Mojca Smolič, urednica Glasila občanov občine Trebnje (k 9. točki) 
• Duško Jevtič, načelnik Policijske postaje Trebnje (k 10. točki, odšel ob 

17.26 uri) 
• Brigita Železnik, direktorica Skupne občinske uprave občin Dolenjske 

(prišla ob 18. uri k 26. točki, odšla ob 18.45 uri) 
• Karmen Lukše, v.d. direktorja Zdravstvenega doma Trebnje (k 2. točki, 

odšla ob 16.32 uri) 
• Rok Nose, Dolenjski list   
• Karmen Rogelj, javnost 

 

Pri organizaciji in izvedbi seje Občinskega sveta je Občina Trebnje spoštovana priporočila in 

ukrepe NIJZ za zajezitev širjenja okužb z virusom SARS-CoV-2.  

 

Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na 

spletni strani.   

 

http://www.trebnje.si/
mailto:obcina.trebnje@trebnje.si
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Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic, začel z 21. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je 

bilo na seji prisotnih 18 članov Občinskega sveta.  

 

Člane Občinskega sveta je pozval k podaji predlogov za umik točk s predlaganega dnevnega 

reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  

 

Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega 

reda. 

 

Župan je predlagal, da se predlagana 6. točka dnevnega reda: Soglasje k imenovanju 

direktorice javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje prestavi na 2. točko, ostale točke se 

ustrezno preštevilčijo. 

Prav tako se je zaradi sočasnega poteka seje Občinskega sveta Občine Mokronog - Trebelno, 

ga. Brigita Železnik, direktorica Skupne občinske uprave občin Dolenjske, najprej udeležila 

seje v Občini Mokronog – Trebelno, zato je predlagal, da se predlagano 11. točko dnevnega 

reda: Poročilo Skupne občinske uprave občin Dolenjske za leti 2020 in 2021 z oceno 

izvajanja Občinskega programa varnosti Občine Trebnje za leti 2020 in 2021 prestavi na 

26. točko, ostale se ustrezno preštevilčijo.  

 

Člani občinskega sveta na predlagano niso imeli pripomb.  

 
Župan je v nadaljevanju na glasovanje dal naslednji spremenjeni  
DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, 

z dne 23. 2. 2022 

2. Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje 

3. Imenovanje nadomestnega člana v Komisijo za spremljanje položaja romske 

skupnosti 

4. Imenovanje članov v svet zavoda Center za izobraževanje in kulturo Trebnje  

5. Imenovanje članov v svet zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje 

6. Imenovanje članov v svet zavoda Zdravstveni dom Trebnje 

7. Seznanitev z imenovanjem nadomestnega člana v Uredniški svet Glasila 

občanov 

8. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Trebnje v letu 2021 

9. Poročilo o delu Uredniškega sveta Glasila občanov v letu 2021 

10. Poročilo o delu Policijske postaje Trebnje na območju občine Trebnje v letu 2021 

11. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Trebnje za leto 2021 

12. Predlog Odloka o spremembi območij naselij Trebnje, Dolenja Nemška vas in 

Primštal – prva obravnava  

13. Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o določitvi in preimenovanju 

ulic v naselju Trebnje – prva obravnava  

14. Predlog Odloka o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za spremembo 

namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu in nadomestila 

stroškov lokacijske preveritve v občini Trebnje – prva obravnava  

15. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k cenam socialnovarstvene storitve »Pomoč 

družini na domu« ter določitvi višine subvencije Občine Trebnje 

16. Predlog Sklepov o porabi presežka prihodkov nad odhodki – Vrtec Mavrica 

Trebnje  

17. Predlog Sklepa o določitvi stavbe na naslovu Goliev trg 7 za javno infrastrukturo 

na področju kulture 
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18. Predlog Sklepa o določitvi zemljišč za novogradnjo Kulturnega doma Trebnje za 

javno infrastrukturo na področju kulture 

19. Predlog Sklepa o določitvi javnih športnih objektov in površin za šport v naravi 

v občini Trebnje 

20. Predlog Nabora ukrepov za Rome v Občini Trebnje za obdobje 2022–2030 

21. Premoženjsko pravne zadeve:  

a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 

Korita – naselje Svetinja 

b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo k.o. 

Češnjevek – zaselek Brnek 

c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 

Češnjevek, k.o. Škovec in k.o. Ševnica 

d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 

Štefan – naselje Občine 

e) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 

Vrhtrebnje – naselje Repče 

f) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 

Medvedje selo – Gorenje Medvedje selo 

g) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli k.o. 

Korita- naselje Šahovec 

h) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo 210/3 

k.o. Trebnje – naselje Trebnje 

i) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo  št. 1284/20 k.o. 

Ponikve - naselje Dolenje Ponikve 

j) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo  št. 1259/111 k.o. 

Veliki Gaber - naselje Veliki Gaber 

k) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Medvedje selo- 

Klemenčičeva ulica 

l) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Trebnje – 

Temeniška pot 

m) Predlog za ukinitev  statusa javnega dobra za parcelo št.  839/19 k.o. 

Prapreče 

n) Predlog za odločanje o pravnem poslu razpolaganja za parcelo  št. 1000/9 

k.o. Trebnje 

o) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele 

k.o.  Češnjevek – zaselek Brnek 

22. Predlog seznanitve s spremenjeno ceno izvajalca JP VOKA SNAGA d.o.o., za 

storitev obdelave mešanih komunalnih odpadkov v RCERO LJUBLJANA 

23. Predlog seznanitve Občinskega sveta Občine Trebnje s potrjeno novelacijo IP 

Obnova hiše Goliev trg 7, Trebnje – objekt »Grmada« (Turistično družbeni center 

Grmada Trebnje) in Programom dela in finančnim načrtom Turistično 

družbenega centra Grmada Trebnje – TDC Grmada 2025-2029 

24. Seznanitev s sklepom za izplačilo sredstev iz proračunske rezerve – požar na 

stanovanjskem objektu  

25. Seznanitev z sklepom za izplačilo sredstev iz proračunske rezerve – požar na  

gospodarskem objektu 

26. Poročilo Skupne občinske uprave občin Dolenjske za leti 2020 in 2021 z oceno 

izvajanja Občinskega programa varnosti Občine Trebnje za leti 2020 in 2021 

27. Odgovori na svetniška vprašanja  

28. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

29. Vprašanja in pobude članov sveta 
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Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 18 
PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 

23. 2. 2022 

 

G. Ribič je podal pripombo na zapisnik 20. redne seje, in sicer pod 5. točko, kjer je bil v 
obravnavi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 
2022 – rebalans. V zapisniku je navedeno: »Župan je glede na razpravo podal ustni amandma 
župana na amandma št. 1 in ga povzel. Amandma župana na vloženi amandma št. 1 je priloga 
tega zapisnika.«. 
K zapisniku ni bilo priložene priloge – Amandmaja župana na vloženi amandma št. 1.  
 
Župan je odgovoril, da se priloga doda k zapisniku, vsem članom Občinskega sveta pa še 
pošlje po elektronski pošti.   
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji 

SKLEP: 

Zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 23. 2. 2021 se s 

predlagano dopolnitvijo sprejme in potrdi.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 18 
 ZA so glasovali: 18 
 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje 

 

G. Longar, ki je po pooblastilu predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja vodil sejo Komisije, je povedal, da je Komisija obravnavala predlagano točko in 

sprejela sklep, ki se glasi: »Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja za 

odločanje o kandidatki nima dovolj podatkov, zato se bo o soglasju odločalo na seji 

Občinskega sveta, pri čemer bo vsak član glasoval po svoji vesti.«.  

 

V nadaljevanju se je ga. Karmen Lukše, kandidatka za direktorico Zdravstvenega doma 

Trebnje, predstavila. Predstavila je svoje dosedanje delo in načrte za prihodnost 

zdravstvenega doma, velik poudarek je dala na odnose med zaposlenimi. 

 
V razpravi je ga. Pepelnak povprašala, kako namerava izboljšati odnose med zaposlenimi.  
Ga. Lukše je odgovorila, da je zavod trenutno v taki kadrovski zasedbi, kjer se mešata 
generacija starejših zaposlenih in velik del mlajših generacij, ki nadvlada. Najprej ju je potrebno 
med seboj povezati, da spoštujejo drug drugega, sprejemajo mnenja obeh, si pomagajo in 
projektno sodelujejo. Oblikovan je bil kolegij širšega vodstva, kjer lahko vse vodje sodelujejo s 
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svojimi predlogi, izboljšavami, idejami … Tu se rešuje tekoča problematika zavoda. 
Sodelovanje se bo okrepilo tudi s sindikatom.  
 
Ga. Pepelnak je povprašala še glede mnenja zdravstvenega doma glede podelitve koncesije 
Zoboestetiki. 
Ga. Lukše je odgovorila, da se zavzema za javno zdravstvo. Zdravstveni dom ima prostore, 
imajo prostor tudi prostor, kjer bi lahko imeli še eno dodatno zobozdravstveno ambulanto. 
Prepričana je, da bodo pridobili kader, zobozdravnika. Želi si, da program zobozdravstva za 
odrasle ostane v domeni zdravstvenega doma.  
 
Ga. Smuk je povprašala, kdo bo na prvem mestu pri odločitvah, ki se jih bo sprejemalo – 
pacient ali zavod. Dejala je, da go. Rozman ceni in spoštuje, vendar so se v zadnjem obdobju 
sprejemale odločitve, ki so zdravstveni dom vodile v neugoden položaj. Kandidatko je 
povprašala, kaj bo delala drugače.  
 
Ga. Lukše je odgovorila, da želi povezati zaposlene, kot so bili povezani nekoč. Mogoče je ta 
razkorak med dvema generacijama pripeljal do tega, saj je potrebno z mlajšimi generacijami 
potrebno delati malce drugače. Imajo druge vrednote, prioritete, zelo pomemben je prosti čas, 
niso več pripravljeni delati več, niti za denar, se ne več odrekati družini, prostemu času…  
Najprej bo fokus na tem, da se poveže zaposlene med seboj. Če bodo ti zadovoljni, bodo lahko 
pacientom nudili kakovostne storitve in  enotno nastopali navzven.  
 
G. Kepa je povprašal, kaj je trenutno najbolj pereče v zdravstvenem domu, koliko osebja in 
zdravnikov je trenutno potrebnih, kje je tisto pomanjkanje, koliko občanov je trenutno brez 
osebnega zdravnika.  
 
Ga. Lukše je odgovorila, da je najbolj pereča problematika na področju družinske medicine. 
Pomanjkanje zdravnikov je v Sloveniji znana tema. V Zdravstvenem domu Trebnje število 
zaposlenih sicer ni problem. Problem je mlad kader, ki koristi štiriurno starševsko varstvo, ne 
dela ponoči zaradi majhnih otrok, imajo tudi zdravnico, ki je invalidka, kar pomeni, da se ne 
vključuje v dežurno službo. Številčno je dovolj zdravnikov, poskuša se vse paciente sprejeti, 
obdelati. Tudi zakonodaja je omogočila, da so družinski zdravniki, ki sprejemajo paciente nad 
kvoto (1895 opredeljenih pacientov), dodatno nagrajeni. Tudi plačo si lahko povečajo do 30 
%. Zelo je hvaležna starejši generaciji, dr. Humarju, dr. Šaldi in dr. Žlajpahovi, na njih se lahko 
zanese, ni veliko izobraževanj, pripravljeni so več delati in priskočiti na pomoč.  
 
G. Ovnik je dejal, da je videl, da je kandidatka dobra na računovodskem področju. Spraševal 
pa se je, ali je primerna za direktorico zdravstvenega doma, ki je sedaj v nezavidljivi situaciji. 
Če pride na to mesto, se ji ne obetajo rožnati časi, zdravstveni dom pa potrebuje trdno roko. 
Ne želi si, da bi bila ona direktorica zdravstvenega doma, strici iz ozadja pa bi vodili zavod.  
 
Župan je dodal, da zdravstveni dom čim prej potrebuje direktorja s polnimi pooblastili. Meni, 
da je ga. Lukše prava oseba, pozna razmere v zavodu, ljudi. Želi si, da se pridobi še kakšnega 
zdravnika, ki bo operativen v dežurni službi, da se bo zagotavljalo 24-urno zdravstveno oskrbo 
v občini. Zdravstveni dom Trebnje je veliko bolj obremenjen kot npr. tisti v Ivančni Gorici, kjer 
kombinirajo z Grosupljem. Zdravstveni dom je napredoval, leta 2006 je bilo 60 zaposlenih, 
zdravnikov je bilo šest, danes pa je ta številka znatno večja. Imamo 130 zaposlenih, imamo 
preventivno dejavnost, zdravstveni dom je podvojil površino prostorov. Dostopnost do 
zdravstvenih storitev je dobra. Dlje, kot bo zdravstveni dom brez direktorja s polnimi pooblastili, 
slabše bodo razmere.  
 
G. Ribič je povprašal o načrtu za pridobivanje zdravnikov, ki jih primanjkuje.  
Ga. Lukše je odgovorila, da je trenutno v fazi postopek zaposlovanja štipendistk – treh zdravnic 
(ene pediatrinja in dveh družinskih zdravnic). Te zdravnice so domačinke. Sama stavi na te 
zdravnice. Drugače pa bo zdravstveni dom nadaljeval s štipendiranjem študentov medicine.  
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Dne 7. 5. 2022 se bo zavod predstavil v Mariboru, kjer obe medicinski univerzi organizirata 
karierni kongres. Tam bo zdravstveni dom predstavili svojo štipendijsko shemo. Aktivno se bo 
delovalo na tem področju, tečejo tudi pogovori s tujimi zdravniki. Tu so postopki na ministrstvu 
in zbornici oteženi. Pričakuje se, da dva zdravnika v mesecu maju opravita strokovni izpit in 
potem prideta v Trebnje. Dolgoročno pa tudi preko štipendijske sheme.  
 
G. Erjavec je izpostavil merjenje efektivnosti zdravnikov. Zanimalo ga je, ali je bila v tem 
obdobju izmerjena efektivnost zdravnikov. Ali se predpostavlja, da se bo katera izmed teh 
metod uporabljala in s tem posledično izboljšala efektivnost zdravnikov.  
 
Ga. Lukše je odgovorila, da se efektivnost meri, spremlja se tudi realizacija programa, ki ga 
predpiše ZZSS, ta pa se mesečno meri v točkah, količnikih. Meri se tudi v obliki zadovoljstva 
uporabnikov in zaposlenih. V javnem sektorju imamo zvezane roke, če so bolniške odsotnosti, 
efektive ni. Če zaposleni koristi starševsko varstvo, je težko od njega zahtevati realizacijo, ki 
je ne more narediti. Na kar lahko vpliva, si bo prizadevala urediti. V času epidemije so bili 
obremenjeni z elektronsko pošto, telefoni. Tu se je tudi malo omejila dostopnost do zdravnika 
in medicinskega osebja.  
Sedaj se posodablja telefonske linije, preverjalo se bo odzivnost zaposlenih in nudenje 
informacij. Nato pa preko nagrajevanja, ki je ustrezno orodje.   
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje podaja soglasje k imenovanju Karmen Lukše za 

direktorico javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 14 
PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje nadomestnega člana v Komisijo za spremljanje položaja romske 

skupnosti 

 

G. Longar, ki je po pooblastilu predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja vodil sejo Komisije, je povedal, da Komisija predlaga Občinskemu svetu, da za 

nadomestnega člana v Komisijo za spremljanje položaja romske skupnosti imenuje Mateja 

Breznika.  

 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje za nadomestnega člana v Komisijo za spremljanje 

položaja romske skupnosti imenuje Mateja Breznika, stanujočega Vejar 72, Trebnje.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 
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K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje članov v svet zavoda Center za izobraževanje in kulturo Trebnje  

 

G. Avguštinčič je predlagal prekinitev seje za 10 minut.  

 

Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji 

SKLEP:  

Seja Občinskega sveta se prekine za 10 minut.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali:  8 

PROTI so glasovali:  1 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 

Prekinitev seje je trajala od 16.35 ure do 16.45 ure.  

 

Ob 16.45 uri se je seja nadaljevala.  

 

G. Longar, ki je po pooblastilu predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja vodil sejo Komisije, je povedal, da Komisija predlaga Občinskemu svetu, da v Svet 

zavoda Center za izobraževanje in kulturo Trebnje imenuje naslednje kandidate: Miho 

Zupančiča, Vanjo Jakopin in Jožeta Grozdeta.  

G. Ovnik je povedal, da je bil po prekinitvi seje vložen predlog drugačnih sklepov, kot jih je 

predlagala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in predlagal, da se o njih 

glasuje.  

Župan je odgovoril, da se bo spoštovalo določbe Poslovnika Občinskega sveta Občine Trebnje 

in najprej glasovalo o predlaganih sklepih Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja, če ne bodo sprejeti, pa sledi poimensko glasovanje.  

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje imenuje v Svet zavoda Center za izobraževanje in kulturo 
Trebnje naslednje predstavnike: 

- Miho Zupančiča, stanujočega Slakova ulica 26, 8210 Trebnje, 
- Vanjo Jakopin, stanujočo Glavarjeva ulica 17, 8210 Trebnje, in 
- Jožeta Grozdeta, stanujočega Cankarjeva ulica 31, 8210 Trebnje. 

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 12 

PROTI so glasovali:  1 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje članov v svet zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje 
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G. Longar, ki je po pooblastilu predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja vodil sejo Komisije, je povedal, da Komisija predlaga Občinskemu svetu, da v Svet 

zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje imenuje naslednje kandidate: Katjo Radelj, Greto 

Gašperin in Tamaro Žnidaršič.  

 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje imenuje v Svet zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje 

naslednje predstavnike: 

- Katjo Radelj, stanujočo Dobrnič 1, 8211 Dobrnič, 

- Greto Gašperin, stanujočo Cankarjeva ulica 35, 8210 Trebnje, in 

- Tamaro Žnidaršič, stanujočo Praproče 10, 8210 Trebnje. 

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 12 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 

  

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje članov v svet zavoda Zdravstveni dom Trebnje 

 

G. Longar, ki je po pooblastilu predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja vodil sejo Komisije, je povedal, da Komisija predlaga Občinskemu svetu, da v Svet 

zavoda Zdravstveni dom Trebnje imenuje naslednje kandidate: Vero Rozman, Branka 

Longarja in Nino Zajca.  
 
V razpravi je ga. Smuk dejala, da je imenovanje ge. Rozman nerazumno. Ga. Rozman je super 

ženska, vendar je zadeva eskalirala do neke mere, ko je stanje v zdravstvenem domu postalo 

zaskrbljujoče. Do tega so privedli odnosi. Dejala je, da ne razume, da če se zadeva postavlja 

na novo, zakaj bi sedaj vključevali star kader. Potrebno je dati novemu svetu in direktorici 

priložnost, da delajo.  

Župan je odgovoril, da je kandidatko predlagal on, to pa iz razloga, da se dodatno stabilizira 

zdravstveni dom. Sam je bil prisoten na eni od sej Sveta zavoda, direktorica ni imela podpore. 

Svet zavoda bi se moral obnašati odgovorno do zavoda, ki ga vodi. Za takšne nerazumne 

poteze, ki so se dogajale v svetu, ne želi, da se dogajajo tudi v prihodnje.   

 

Po krajši razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje imenuje v Svet zavoda Zdravstveni dom Trebnje naslednje 

predstavnike: 

- Vero Rozman, stanujočo Dolenje Ponikve 20 C, 8210 Trebnje, 

- Branka Longarja, stanujočega Medvedjek 33, 8213 Veliki Gaber. 

- Nina Zajca, stanujočega Pekel 11 A, 8210 Trebnje. 

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 8 

PROTI so glasovali: 8 
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 Sklep ni bil sprejet. 

 

Glede na to, da sklep Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ni bil sprejet, je 

župan v skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Trebnje predlagal, da se opravi 

poimensko glasovanje o vseh kandidatih, ki so bili predlagani na podlagi javnega poziva.  

 

Po opravljenem glasovanju vseh članov Občinskega sveta je župan povzel podatke o 

glasovanju (nekateri člani niso izkoristili vse treh glasov):  

 

Št. Kandidat Število glasov 

1. Branko Longar    10 

2. Vera Rozman  2 

3. Peter Marn    4 

4. Blaž Ovnik  11 

5.  Nino Zajc    12 

 

Po končanem glasovanju je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje imenuje v Svet zavoda Zdravstveni dom Trebnje 

naslednje predstavnike: 

- Blaža Ovnika, stanujočega Škovec 13, 8212 Velika Loka, 

- Nina Zajca, stanujočega Pekel 11 A, 8210 Trebnje, in 

- Branka Longarja, stanujočega Medvedjek 33, 8213 Veliki Gaber. 

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Seznanitev z imenovanjem nadomestnega člana v Uredniški svet Glasila občanov 

 

G. Longar, ki je po pooblastilu predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja vodil sejo Komisije, je povedal, da se je Komisija seznanila z imenovano 

nadomestno članico v Uredniški svet Glasila občanov in predlaga Občinskemu svetu Občine 

Trebnje, da se z imenovanjem seznani.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje se je seznanil z imenovanjem Karmen Rogelj, stanujoče 

Vejar 72, 8210 Trebnje, za nadomestno članico v Uredniški svet Glasila občanov.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 
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K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Trebnje v letu 2021 

 

Obrazložitev Poročila o delu in Poročila o porabi sredstev Nadzornega odbora Občine Trebnje 

v letu 2021 je podala predsednica, ga. Vesna Zupančič Klarič.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje se je seznanil s Poročilom o delu Nadzornega odbora 

Občine Trebnje v letu 2021.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Poročilo o delu Uredniškega sveta Glasila občanov v letu 2021 

 

Obrazložitev Poročila o delu Uredniškega sveta Glasila občanov v letu 2021 je podala glavna 

urednica, ga. Mojca Smolič. Novi nadomestni članici Uredniškega sveta, ge. Karmen Rogelj, 

je izrekla dobrodošlico.  

 

Župan je predlagal dvig cen oglasnega prostora. Urednica je povedala, da so že v lanskem 

letu potekali pogovori v tej smeri. Uredniški svet Glasila bo podal predlog za dvig cen.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje se je seznanil z delom Uredniškega sveta Glasila občanov 

v letu 2021.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Poročilo o delu Policijske postaje Trebnje na območju občine Trebnje v letu 2021 

 

G. Duško Jevtič, načelnik Policijske postaje Trebnje, je podal obrazložitev Poročila o delu 

Policijske postaje Trebnje na območju občine Trebnje v letu 2021.  

 

V razpravi je g. Ribič povprašal glede uporabe alkohola – katera starostna struktura prevladuje 

in če bi lahko še katere druge službe podale prispevek k zmanjšanju uporabe alkohola.  

G. Jevtič je odgovoril, da pri mlajši populaciji ni težav, starejša populacija pa je težava.  
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G. Ribič je še povprašal o raziskanosti tatvin in velikih tatvin. Ali se je kaj dvignila, to so dejanja, 

ki občane najbolj bolijo.  

G. Jevtič je podal odgovor, da se poskuša doseči 20 % raziskanost. Na ta račun se poskuša 

pripraviti čim več izobraževanj policistov.  

G. Lobe je povprašal o romski problematiki, kakšni bodo njihovi prvi koraki pri reševanju 

romske problematike (nočni hrup, gašenje požarov…). 

G. Jevtič je odgovoril, da je dobil zagotovitve po večjem številu moštva, prišlo bo še nekaj 

policistov. Poskušalo se bo čim bolj povečati prisotnost policije okoli romskega naselja, kjer 

prihaja do težav. V ta namen se je vključilo tudi druge službe iz celotne Slovenije. Vključili so 

konjenico, za nadzor nad požari imajo helikopter s termovizijsko kamero in opravljajo 

poostrene nadzore. Lahko se snema iz razdalje 2 km, tako lahko vidijo, kdo kuri in kje kuri …  

Kot novost so zaposlili tudi dva Roma, ki sodelujeta pri izvajanju policijskih nalog.   

 

G. Avguštinčič je povprašal glede spletnih goljufij, ali je kaj prijav in kolikšna je raziskanost.  

G. Jevtič je ogovoril, da se število teh prijav vsako leto povečuje. Te goljufije se težje razišče, 

saj so storilci v tujini, v eksotičnih državah. Delajo preko mednarodne pravne pomoči z drugimi 

policijami, nekje 20 % je raziskanost te vrste kaznivih dejanj.  

Župan je predlagal, da se poveča ozaveščenost občanov preko medijev, nekateri so preveč 

zaupljivi na spletu, žrtve so navadno starejši ljudje in mladina.  

  

Po krajši razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje se je seznanil z delom Policijske postaje Trebnje na 

območju občine Trebnje v letu 2021.   

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Trebnje za leto 2021 

 

Uvodno obrazložitev predloga Zaključnega računa proračuna Občine Trebnje je podala 

direktorica Občinske uprave, ga. Starič   

 

Ga. Brilj, predsednica Odbora za proračun in finance, je povedala, da je Odbor gradivo 

obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem predlaganega sklepa.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Trebnje za leto 2021.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
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 Sklep je bil sprejet. 

 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Odloka o spremembi območij naselij Trebnje, Dolenja Nemška vas in 

Primštal – prva obravnava  

 

Podrobno obrazložitev predlaganega gradiva je podala ga. Mihelič, pripravnica. 

Povedala je, se Industrijska cona Trebnje nahaja na vzhodnem delu mesta Trebnje severno 

od regionalne ceste RIII 651 Trebnje–Novo mesto, odsek 1198 Trebnje–Novo mesto. 

Industrijska cona se je v skladu z »OPPN IC Trebnje« razširila tudi na območje naselja Dolenja 

Nemška vas in ker je širitev predvidena tudi proti severu na območje naselja Dolenja Nemška 

vas in Primštal, se predlaga sprememba meje med naselji Trebnje, Dolenja Nemška vas in 

Primštal tako, da se bo celotno območje oz. predvideno območje industrijske cone Trebnje 

priključilo naselju Trebnje.  

Celotno območje Industrijske cone Trebnje tako predstavlja smiselno, oblikovno in prostorsko 

nadaljevanje naselja Trebnje.  

Pri opredelitvi območja naselja Trebnje so bile upoštevane strokovno tehnične smernice 

Območne geodetske uprave Novo mesto ter Priporočila za delo pri spreminjanju območij 

naselij in imenovanju naselij in ulic.  

V skladu s temi usmeritvami Občina Trebnje v okviru spremembe meje med naselji predlaga, 

da se v naselje Trebnje iz naselja Primštal priključi tudi območje, kjer se nahaja sedež družbe 

Komunala Trebnje d.o.o. 

Občina Trebnje je v skladu s četrtim odstavkom 7. člena ZDOIONUS pridobila izjave 

udeleženih pravnih oseb, ki imajo na območju spremembe meje naselij sedež, da se s 

predlagano spremembo strinjajo. Na območju sprememb meje fizične osebe nimajo 

prijavljenega stalnega ali začasnega prebivališča. 

 

GURS je dne 8. 4. 2022 Občini Trebnje sporočil, da zaradi volilnih opravil ne morejo posegati 

v bazo Registra prostorskih enot, zato trenutno elaborata iz druge alineje četrtega odstavka 

12. člena ZDOIONUS ni mogoče izdelati. Kot izhaja iz dopisa GURS, bo elaborat izdan 

naknadno. Za potrebe izdaje tega odloka pa se lahko, po mnenju GURS, uporabi grafični 

prikaz poteka predlagane spremembe območij naselij Trebnje, Dolenja Nemška vas in 

Primštal, ki ga je izdelala Geodetska družba d.o.o., Gerbičeva ulica 59c, Ljubljana. 

 

V kolikor bo predlog odloka v prvi obravnavi sprejet, bo potrebno opraviti predhodno 

posvetovanje, ki mora trajati najmanj 15 dni. Upoštevajoč navedeno bo predlog odloka s 

prilogami objavljen na spletni strani občine skupaj s pozivom k predhodnemu posvetovanju z 

navedbo načina in roka, v katerem se lahko vložijo mnenja, predlogi in pripombe k predlogu. 

Ustrezen poziv bo objavljen tudi v Glasilu občanov. 

 

G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 

gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedala, 

da je Komisija gradivo obravnavala in predlaga sprejem.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP:  

Sprejme se Odlok o spremembi območij naselij Trebnje, Dolenja Nemška vas in Primštal 

v prvi obravnavi.   
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Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o določitvi in preimenovanju ulic 

v naselju Trebnje – prva obravnava  

 

Podrobno obrazložitev predlaganega gradiva je podala ga. Mihelič, pripravnica. 

Glede na dejstvo, da se bo spremenila meja med naselji Trebnje, Dolenja Nemška vas in 

Primštal, ter glede na dejstvo, da se je zgradila nova cesta v Industrijski coni Trebnje je 

potrebno dopolniti sistem ulic oz. cest v naselju Trebnje. 

Župan Občine Trebnje, Alojzij Kastelic je podal predlog poimenovanja novih ulic z 

obrazložitvijo, kot je razvidno iz priloženega predloga odloka: 

1. INDUSTRIJSKA ULICA: Z razvojem TRIMO Trebnje se je leta 1978 formirala tudi prostorska 

podlaga za novo industrijsko cono. Po dolgih letih je industrijska cona tudi opremljena in si 

želimo razvoj tudi v prihodnje. Glede na opredelitev območja kot industrijska cona je primerno 

ime ulice Industrijska ulica.  

2. ULICA VELIKE GORICE: Občina Trebnje je leta 1976 z Občino Velika Gorica (HR) sklenila 

Listino o pobratenju. Osnovni namen pobratenja je prijateljsko sodelovanje med občinama tako 

na strokovnem področju občinskih uprav in drugih inštitucij (izmenjava izkušenj, praks, skupno 

sodelovanje v programih čezmejnega sodelovanja …) kot medsebojno sodelovanje 

prebivalcev obeh občin na humanitarnem, kulturnem, gospodarskem, turističnem in športnem 

področju. Občina Velika Gorica je že poimenovala ulico v čast Občine Trebnje in zato v zahvalo 

ter v znak medsebojnega spoštovanja in vzajemnosti imenuje Občina Trebnje ulico po mestu 

Velika Gorica.  

»Industrijska ulica, ki poteka od križišča z lokalno cesto odsek LC 425041 Trebnje –Dol. 

Nemška vas (stacionaža 801 m) v smeri proti severu, kjer seka krožno križišče in se nadaljuje 

proti severu v dolžini 95 m ter se slepo konča.  

Ulica Velike Gorice, ki poteka od krožnega križišča z Industrijsko ulico, v smeri proti zahodu 

do javne poti odsek JP 927062 Trebnje – Vina Gorica – TAP (stacionaža 833 m).« 

 

G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 

gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedala, 

da je Komisija gradivo obravnavala in predlaga sprejem, s pripombo, da se v 1. členu navaja 

vse dosedanje spremembe osnovnega odloka.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP:  

Sprejme se Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o določitvi in preimenovanju ulic v 

naselju Trebnje v prvi obravnavi.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 17 
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ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Odloka o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za spremembo 

namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu in nadomestila stroškov 

lokacijske preveritve v občini Trebnje – prva obravnava  

 

Uvodno obrazložitev gradiva je podal g. Koračin, vodja Oddelka za splošne zadeve.  

 

Povedal je, da je Zakon o urejanju prostora (v nadaljevanju: ZUreP-3), ki sicer že velja, 

uporabljati pa se bo začel 1. junija 2022, v 120. členu določil, da lahko občina predpiše takso 

za obravnavanje tistih zasebnih potreb glede prostorskega razvoja, ki so pobuda za 

spremembo namenske rabe prostora v OPN.  

Zbiranje predlogov in pobud, vezanih na prostorsko načrtovanje so eno od osnovnih gibal 

prostorskega načrtovanja v občini, ki pa zaradi svoje vsebinske in postopkovne zahtevnosti 

predstavljajo izrazito breme za pripravljavce (občine) in nosilce urejanja prostora, pogosto pa 

se jih povezuje z razvrednotenjem prostora in visokimi stroški komunalnega opremljanja. Ker 

gre pri tovrstnih potrebah in pobudah za zasledovanje zasebnega interesa, je smiselno in 

potrebno, da ima občina možnost zaračunavanja nadomestila za vloženo delo in nastale 

stroške pri preverjanju teh potreb.  

Plačilo takse ne zagotavlja spremembe namenske rabe prostora v OPN, temveč zgolj 

obravnavo ustreznosti pobude z vidika njene skladnosti s temeljnimi pravili urejanja prostora, 

cilji prostorskega razvoja občine in pravnimi režimi v prostoru ter z vidika možnosti opremljanja 

zemljišča s komunalno opremo in drugo gospodarsko javno infrastrukturo. Višino takse 

predpiše občina z odlokom in lahko znaša za posamezno pobudo med 50 eurov in 300 eurov.  

V dosedanji praksi izvajanja nalog prostorskega načrtovanja v Občini Trebnje in tudi sicer v 

drugih občinah po Sloveniji, je bilo mogoče zaznati veliko število zasebnih pobud za 

spremembo namenske rabe prostora, predvsem tistih, s katerimi je predlagana sprememba 

kmetijske namenske rabe v stavbno. Mnoge med njimi niso utemeljene, dostikrat so podane 

na zalogo in brez pravih potreb ali pa špekulativno in so v postopku priprave OPN tudi 

zavrnjene. Takšne pobude je bilo potrebno obravnavati, je pa slednje predstavljalo bistvene 

(nepotrebne) obremenitve zaposlenih, saj je potrebno pobudnikom utemeljevati neskladnost 

njihovih pobud s temeljnimi pravili urejanja prostora, cilji prostorskega razvoja občine in 

pravnimi temelji v prostoru. Pričakovati je, da bodo zaradi pogoja plačila takse v postopek 

uvrščene pretežno utemeljene pobude, postopek pa bo zaradi tega potekal hitreje, spremembe 

določb občinskega prostorskega načrta Občine Trebnje pa bodo omogočile izvedbo prostorsko 

sprejemljivih zasebnih potreb. 

Bistvena rešitev odloka pri določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za spremembo 

namenske rabe je v tem, da se obravnavajo samo tiste zasebne potrebe glede prostorskega 

razvoja, ki predstavljajo pobudo za spremembo namenske rabe prostora v OPN, za katere je 

plačana taksa. V primerih pobude za spremembo osnovne namenske rabe prostora in pobude 

za spremembo podrobnejše namenske rabe prostora sta predvideni taksi v enotni višini 300 

eurov.  

Za spremembe v primarno rabo (iz stavbnih nazaj v kmetijska in gozdna zemljišča) se 

predlaga, da se taksa ne plačuje, ker je sam postopek spremembe veliko enostavnejši in ne 

zahteva obravnav in ugotavljanja npr. presoje vplivov na okolje, skladnosti s pravnimi akti ter 

praviloma nima posledic na obveznosti komunalnega opremljanja s strani občine. V kolikor se 
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vloga nanaša na več parcel, se za posamezno pobudo šteje pobuda dana za spremembo 

namembnosti na enovitem zaokroženem območju v okviru ene enote urejanja prostora. 

  

Za lokacijsko preveritev za določanje obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi, kjer 

gre v večini primerov za omenjeno povečanje izvorno določenega stavbnega zemljišča, 

znašajo stroški 1500 eurov, za individualno odstopanje od prostorskih izvedbenih pogojev, kjer 

je postopek zahtevnejši, saj predvideva preverjanje okoliščin in pogojev ter določanje dodatnih 

pogojev, znašajo 2500 eurov, ter za omogočanje začasne rabe prostora, kjer je treba preveriti 

predpisane omejitve in določiti pogoje uporabe, pa znašajo 2000 eurov. Skladno z določbami 

ZUreP-3 mora investitor ali pobudnik pobudi predložiti elaborat lokacijske preveritve, v katerem 

utemelji skladnost pobude z določbami ZUreP-3 in prostorskimi izvedbenimi akti. Občina 

izvede postopek, ki se zaključi s sklepom, ki ga sprejme občinski svet in s katerim lokacijsko 

preveritev potrdi ali zavrne. Sklep se objavi v Uradnem listu RS in je obvezna podlaga v 

postopkih izdaje gradbenih dovoljenj ter izvedbe posegov v prostor za katera gradbeno 

dovoljenje ni predpisano.  

V postopku lokacijske preveritve sodeluje tudi javnost in sicer pred obravnavo na občinskem 

svetu se elaborat lokacijske preveritve skupaj s pobudo javno razgrne za najmanj 15 dni na 

spletni strani občine in na krajevno običajen način. O javni razgrnitvi občina pisno obvesti tudi 

lastnike sosednjih zemljišč. Stališče do predlogov in pripomb iz javne razgrnitve je sestavni del 

gradiva za obravnavo na občinskem svetu. 

 

Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedala, 

da Komisija predlaga sprejem predpisa na Občinskem svetu.  

Povedala je še, da se je glede 7. člena predlaganega odloka na seji Komisije razvila daljša 

razprava, glede zavezanosti plačila taks tistih, ki so vložili pobude od leta 2017 dalje, ali je to 

pravno sprejemljivo, ali je upoštevano načelo enake obravnave. Do druge obravnave naj se to 

uredi.  

 

G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 

tudi razpravljal in na koncu potrdil predlog odloka v prvi obravnavi.  

 

V razpravi je g. Ribič je dejal, da ima pomislek, ko je primerjal predlog odloka s tovrstnimi 

odloki v ostalih občinah, ki so ga že sprejele. Zanimalo ga je, zakaj je določena najvišja možna 

taksa, kot je predpisana v zakonu.  

Povedal je, da ima večina občin različno višino takse za različne vrste pobud. V zakonu je 

določeno, da lahko taksa za posamezno pobudo znaša med 50,00 do 300,00 EUR, odvisno 

za kakšno pobudo spremembe gre. Mnenja je, da se temu sledi tudi v Občini Trebnje. 

  

Župan je odgovoril, da se ne strinja s predlaganim. Vsaka obdelava pobude občini povzroči 

določene stroške in s taksami bi pokrili manjši del stroškov za pripravo občinskih prostorskih 

načrtov. Na ta način poskušamo zagotoviti finančna sredstva, pritisk pobudnikov je 

sorazmerno velik za spremembo v zazidljiva zemljišča. Stranki, ki vloži pobudo in pride do 

zazidljivega zemljišča, se cena zemljišča spremeni za nekajkrat. Meni, da se bo s predpisanim 

plačevanjem takse hitreje izvedlo spremembo občinskega prostorskega načrta in bo zaradi 

predpisane takse manj takih pobud, ki so neuresničljive v praksi (kot na primer, ko nekateri 

želijo sredi polja zazidljivo zemljišče).  

 

G. Ribič je ponovno predlagal, da se upošteva zakon. V primeru, da vlogo poda kakšna športna 

ali kulturna organizacija, bi bilo smiselno uporabiti Zakon o upravnih taksah v smislu oprostitev 

plačila takse, je predlagal. Sporno se mu zdi tudi dejstvo, da bodo takso plačali tudi tisti, ki so 

vloge že oddali.  
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Ga. Brilj je predlagala, da se zniža takse za demografsko ogrožene vasi. Če bi krajan na teh 

območjih želel zgraditi kakšno stanovanjsko stavbo, da mu Občina pride naproti.  

 

Župan se s predlaganim ni strinjal.  

Povedal je še, da bo Občina opredelila v urbanistični zasnovi razvoj nekega kraja. V vaseh je 

želja ohraniti možnost nadaljnje poselitve, ampak ne tistih, ki prihajajo, temveč domačinov. 

Imamo pa prenizko davčno obveznost glede nezazidanih stavbnih zemljišč, ker nekateri 

lastniki s takšnimi zemljišči, na katerih je mogoče graditi, še vedno nič ne naredijo. Posledično 

to pomeni, da v ostalih primerih ne moremo pridobiti novih stavbnih zemljišč. V državi je 45 

soglasodajalcev in težko se z vsemi uskladimo.  

 

Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Odlok o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za spremembo 

namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu in nadomestila stroškov 

lokacijske preveritve v Občini Trebnje v prvi obravnavi.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 14 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sklepa o izdaji soglasja k cenam socialnovarstvene storitve »Pomoč družini 

na domu« ter določitvi višine subvencije Občine Trebnje 

 

Uvodno obrazložitev gradiva je podala ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene in gospodarske 

dejavnosti.  

Povedala je, da je Dom starejših občanov Trebnje je 4. 3. 2022 posredoval predlog za 

uskladitev cene storitve Pomoč družini na domu, ki jo je Svet zavoda Doma starejših občanov 

sprejel 23. 2. 2022. Cena storitve programa se v skladu s Pravilnikom o metodologiji za 

oblikovanje cen socialno varstvenih storitev lahko usklajuje najmanj enkrat letno oziroma po 

potrebi, če obstajajo utemeljeni razlogi. Zaradi sprememb o plačah v javnem sektorju (višja 

minimalna plača, višje plače skladno z Dogovorom o nujnih ukrepih na področju plač v 

dejavnosti zdravstva in socialnega varstva, višji regres za letni dopust, redna delovna 

uspešnost, redna napredovanja, višje premije za kolektivno pokojninsko zavarovanje), 

napoved stopnje inflacije 4,9%, je oblikovana nova cena izvajanja storitve. 

 

Za občino se cena neposredne oskrbe ob delavnikih in soboto povečuje iz 13,64 EUR na 14,66 
EUR oziroma za 7,5 %, za uporabnika pa se cena zniža iz 5,82 EUR na 4,40 EUR oziroma za 
24,4%. 
Cena neposredne oskrbe ob nedeljah za občino se povečuje iz 17,76 EUR na 19,68 EUR 
oziroma se povečuje za 10,8%, za uporabnika pa se zniža iz 7,57 EUR na 6,54 EUR oziroma 
se zniža za 13,6%. 
Za občino se cena neposredne oskrbe ob praznikih povečuje iz 19,13 EUR na 21,03 EUR 
oziroma za 9,9%, za uporabnika se cena zniža iz 8,16 EUR na 7,12 EUR oziroma za 12,7%. 
 

Subvencija občine se določi skladno z zakonom in znaša najmanj 50 % cene storitve. Predlaga 

se, da ostane subvencija v enakem deležu kot prejšnje leto, to je 70,11%. Strošek strokovne 
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priprave v zvezi s sklenitvijo dogovora po pravilniku financira občina, prav tako občina pokrije 

strošek najema avtomobilov s katerimi oskrbovalke opravljajo storitve pomoči na domu, glede 

na število opravljenih ur v občini. 

 

Ga. Pepelnak, članica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je povedala, 

da je Odbor obravnaval predlagano točko in predlaga Občinskemu svetu, da predlagane 

sklepe sprejme.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o izdaji soglasja k cenam 

socialnovarstvene storitve »Pomoč družini na domu« ter določitvi višine subvencije 

Občine Trebnje.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sklepov o porabi presežka prihodkov nad odhodki – Vrtec Mavrica Trebnje  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene in gospodarske 

dejavnosti. 

Povedala je, da Zaključni račun Vrtca Mavrica Trebnje za leto 2021 izkazuje presežek 

prihodkov nad odhodki v višini 19.235,98 EUR. Na podlagi sklepa OS, sprejetega na 21. 

dopisni seji dne 14. 4. 2021, se presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2020 v višini 10.000,00 

EUR, nameni dejavnosti vrtca za obdobje od 1. 4. 2021 do 30. 4. 2021. Po knjiženju obveznosti 

davka od dobička pravnih oseb v višini 1.280,28 EUR znaša presežek prihodkov nad odhodki 

za leto 2021 27.955,70 EUR. Ob upoštevanju neporabljenega presežka iz preteklih let pa 

znaša presežek prihodkov nad odhodki 30.507,60 EUR (od tega 26.663,73 EUR v javni službi 

in 3.843,87 EUR v tržni dejavnosti). 

Vrtec je po zaključnem računu, dne 10. 3. 2022, seznanil ustanoviteljico s sklepom Sveta 

zavoda, po katerem se 15.000,00 EUR presežka prihodkov iz leta 2021 in predhodnih let 

nameni dejavnosti vrtca za obdobje od 1. 1. 2022 do 30. 4. 2022. Preostanek presežka v 

višini 15.507,60 EUR pa ostane nerazporejen (od tega 11.663,73 EUR iz javne službe in 

3.843,87 EUR iz tržne dejavnosti). Predlog za podajo soglasja k porabi presežka je Vrtec 

Mavrica dne v vlogi tudi obrazložil. 

Ga. Pepelnak, članica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je povedala, 

da je Odbor predlog gradiva obravnaval in predlaga Občinskemu svetu, da predlagana sklepa 

sprejme.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 

SKLEP-a:  

I. Občinski svet Občine Trebnje na podlagi 38. člena Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno varstvenega zavoda Vrtec Mavrica Trebnje podaja soglasje k porabi 
presežka prihodkov nad odhodki iz naslova javne službe v višini 15.000,00 EUR, 
ki ga Vrtec Mavrica Trebnje nameni svoji dejavnosti za obdobje od 1. 1. 2022 do 
30. 4. 2022.  
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II. Preostanek presežkov prihodkov nad odhodki v višini 15.507,60 EUR ostane 

nerazporejen.  
  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklepa sta bila sprejeta. 

 

K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sklepa o določitvi stavbe na naslovu Goliev trg 7 za javno infrastrukturo na 

področju kulture 

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene in gospodarske 

dejavnosti. 

Povedala je, da nepremičnine in oprema, ki so v javni lasti in so namenjene kulturi sestavljajo 

javno kulturno infrastrukturo. Sklep o tem, katere nepremičnine in oprema so namenjene kulturi 

sprejme pristojni organ lokalne skupnosti. Z razglasitvijo nepremičnine za javno infrastrukturo 

na področju kulture se predvsem zavaruje in ohrani namembnost kulturnih prostorov. 

Nepremičnine se zaznamujejo v zemljiški knjigi kot javna kulturna infrastruktura ter se vpišejo 

v evidenco javne infrastrukture na področju kulture, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo. 

 

Javno kulturno infrastrukturo predstavlja stavba na naslovu Goliev trg 7 v Trebnjem, ki je tudi 

kulturni spomenik lokalnega pomena. Za stavbo se načrtuje temeljita obnova zunanjosti in 

notranjosti. Stavba bo namenjena ohranjanju kulturne dediščine v Trebnjem in okolici in 

razvoju muzejske, razstavne in kulturne dejavnosti. 

 

Ga. Pepelnak, članica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je povedala, 

da Odbor predlaga Občinskemu svetu, da predlagani sklep potrdi.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP:   

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o določitvi stavbe na naslovu Goliev trg 7 

za javno infrastrukturo na področju kulture.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sklepa o določitvi zemljišč za novogradnjo Kulturnega doma Trebnje za 

javno infrastrukturo na področju kulture 

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene in gospodarske 

dejavnosti. 
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Povedala je, da nepremičnine in oprema, ki so v javni lasti in so namenjene kulturi sestavljajo 

javno kulturno infrastrukturo. Sklep o tem, katere nepremičnine in oprema so namenjene kulturi 

sprejme pristojni organ lokalne skupnosti. Z razglasitvijo nepremičnine za javno infrastrukturo 

na področju kulture se predvsem zavaruje in ohrani namembnost kulturnih prostorov. 

Nepremičnine se zaznamujejo v zemljiški knjigi kot javna kulturna infrastruktura ter se vpišejo 

v evidenco javne infrastrukture na področju kulture, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo. 

 

Zemljišča za novogradnjo Kulturnega doma Trebnje trenutno niso razglašena za javno 

infrastrukturo na področju kulture. Ker pa se načrtuje gradnja novega kulturnega doma, se 

predlaga, da se za gradnjo predvidene parcele določijo za javno infrastrukturo na področju 

kulture. Pogoj za prijavo na nekatere razpise ministrstev za nepovratna sredstva je tudi, da so 

zemljišča določena za javno infrastrukturo na področju kulture. 

Javno kulturno infrastrukturo predstavljajo parcele, ki so namenjene za novogradnjo 

kulturnega doma. Po izgradnji bi se za javno kulturno infrastrukturo na področju kulture določil 

tudi novozgrajeni kulturni dom. 

 

Ga. Pepelnak, članica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je povedala, 

da Odbor predlaga Občinskemu svetu, da predlagani sklep potrdi.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP:   

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o določitvi zemljišč za novogradnjo 

Kulturnega doma Trebnje za javno infrastrukturo na področju kulture.   

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 19. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sklepa o določitvi javnih športnih objektov in površin za šport v naravi v 

občini Trebnje 

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene in gospodarske 

dejavnosti. 

Povedala je, da je Občinski svet Občine Trebnje 30. 3. 1999 sprejel Sklep o določitvi javnih 

športnih objektov v Občini Trebnje (Uradni list RS, št. 24/99), s katerim so bili prvič določeni 

javni športni objekti. Glede na to, da je od sprejetja tega sklepa minilo že več kot 20 let, da so 

v sklepu določeni tudi objekti, ki se nahajajo v občini Mirna, da je v tem času začel veljati nov 

Zakon o športu ter so bili zgrajeni novi športni objekti, je potrebno na novo določiti javne 

športne objekte in površine za šport v naravi.  

Javni športni objekti in površine za šport v naravi v občini Trebnje: 

- Športni park Trebnje, 

- Strelišče, 

- Nogometno igrišče Cviblje, 

- Golf igrišče, 

- Športno igrišče Dolenja Nemška vas, 

- Športno igrišče Dobrnič. 
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Ga. Pepelnak, članica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je povedala, 

da Odbor predlaga Občinskemu svetu, da predlagani sklep potrdi.  

 

V razpravi je g. Ribič povprašal, zakaj niso vpisana vsa igrišča v občini Trebnje. Izpostavil je 

Jurčkov gozd, novo petankarsko igrišče pri rondoju, igrišče pri DSO, športno igrišče pri OŠ 

Veliki Gaber. 

 

Župan je povedal, da se bo nabor športnih objektov širil v prihodnje. Društva so bila pozvana 

in predlogi, ki jih je Občina prejela, so vključeni.  

 

Ga. Pepelnak je povedala, da je bilo na Odboru predlagano, da se sklep dopolni z vsemi 

športnimi igrišči.  

Župan je predlagal, da Oddelek za družbene in gospodarske dejavnosti pripravi nabor še 

nevpisanih športnih igrišč v občini Trebnje, ki so v javni lasti.  

 

Po krajši razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP:   

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o določitvi javnih športnih objektov in 

površin za šport v naravi v občini Trebnje.    

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 20. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Nabora ukrepov za Rome v Občini Trebnje za obdobje 2022–2030 

 

Kratko obrazložitev predloga Nabora ukrepov za Rome v Občini Trebnje za obdobje 2022 – 

2030 je podal vodja Oddelka za splošne zadeve, g. Koračin.  

Povedal je, da so bili v pripravo predloga Nabora ukrepov za Rome v Občini Trebnje za 

obdobje 2022–2030 poleg Občinske uprave Občine Trebnje aktivno vključeni Občinski svet 

Občine Trebnje, Komisija za spremljanje položaja romske skupnosti, Multidisciplinarni aktiv za 

integracijo pripadnikov romske skupnosti v Občini Trebnje in Delovna skupina za obravnavo 

romske problematike pri Vladi Republike Slovenije. Predlogi k osnutku nabora z meseca 

decembra 2021, ki so bili ocenjeni kot ustrezni, so bili smiselno vključeni v sedanji predlog. 

Osnutek predloga Nabora ukrepov za Rome v Občini Trebnje za obdobje 2022–2030 je bil od 

1. do 31. 3. 2022 tudi v javni obravnavi, s katero so bili poleg zgoraj navedenih deležnikov 

seznanjeni še Svet romske skupnosti Republike Slovenije, Urad Vlade Republike Slovenije za 

narodnosti, krajevne skupnosti v Občini Trebnje, Center za socialno delo Dolenjska in Bela 

krajina, Enota Trebnje, Vrtec Mavrica Trebnje, osnovni šoli Trebnje in Veliki Gaber, Center za 

izobraževanje in kulturo Trebnje, Zdravstveni dom Trebnje, Policijska postaja Trebnje, Skupna 

občinska uprava občin Dolenjske, Inšpektorat Republike Slovenije za okolje in prostor, 

Območna enota Novo mesto, Zavod Republike Slovenije za zaposlovanje, Območna enota 

Novo mesto, in Komunala Trebnje d.o.o.  

V času javne obravnave je Občina Trebnje prejela dopis Urada Vlade Republike Slovenije za 

narodnosti, odziva ostalih deležnikov in druge zainteresirane javnosti ni bilo.  
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G. Lobe, predsednik Komisije za spremljanje položaja romske skupnosti je povedal, da je 

Komisija predlagani Nabor ukrepov za Rome obravnavala in podala pozitivno mnenje in 

predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 

SKLEP-a:   

I. Občinski svet Občine Trebnje sprejme Nabor ukrepov za Rome v Občini Trebnje 
za obdobje 2022 – 2030.   
 

II. Nabor ukrepov za Rome v Občini Trebnje za obdobje 2022 – 2030 se objavi na 
spletni strani Občine Trebnje.  

  

 

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklepa sta bila sprejeta. 

 

K 21. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Premoženjsko pravne zadeve:  
a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Korita – naselje Svetinja 

b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo k.o. Češnjevek – zaselek Brnek 

c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Češnjevek, k.o. Škovec in 

k.o. Ševnica 

d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Štefan – naselje Občine 

e) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Vrhtrebnje – naselje Repče 

f) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Medvedje selo – Gorenje 

Medvedje selo 

g) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli k.o. Korita- naselje Šahovec 

h) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo 210/3 k.o. Trebnje – naselje 

Trebnje 

i) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo  št. 1284/20 k.o. Ponikve - naselje Dolenje 

Ponikve 

j) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo  št. 1259/111 k.o. Veliki Gaber - naselje Veliki 

Gaber 

k) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Medvedje selo- Klemenčičeva ulica 

l) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Trebnje – Temeniška pot 

m) Predlog za ukinitev  statusa javnega dobra za parcelo št.  839/19 k.o. Prapreče 

n) Predlog za odločanje o pravnem poslu razpolaganja za parcelo  št. 1000/9 k.o. Trebnje 

o) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o.  Češnjevek – zaselek Brnek 

 

 

Uvodno obrazložitev premoženjsko pravnih predlogov je podala pravnica, ga. Zadnik.  

 

G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je odbor 

gradivo obravnaval, ga soglasno potrdil in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje skupaj dal naslednje 

SKLEP-e:   

I. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča: 

1197/46, 1197/47 in 1197/45, vse k.o. 1432 Korita. Sklep o pridobitvi statusa 

javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 
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II. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče: 

647/20 k.o. 1420 Češnjevek. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega 

pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 

III. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo     zemljišča: 

1112/6, 1113/5 in 1113/7, vse k.o. 1420 Češnjevek, 694/23 k.o. Škovec ter 314/6 

k.o. Ševnica. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v 

predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 

IV. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo     zemljišča: 

982/1, 982/6, 983/2, 982/4 in 983/4, vse k.o. 1424 Štefan. Sklep o pridobitvi statusa 

javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 

V. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo     zemljišča: 

751/5, 708/4, 708/5, 1141/8, 962/3, 993/2, 1141/5, 1141/10, 751/4, 962/2, 962/4, 993/3 

in 1140/2, vse k.o. 1423 Vrhtrebnje. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra 

lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 

VI. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča: 

722/15, 722/12, 722/16, 722/11, 722/13 in 701/4, vse k.o. Medvedje selo. Sklep o 

pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in 

vsebini sprejme. 

 

VII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobita zemljišči: 

1443/2 in 1437/4, obe k.o. 1432 Korita. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra 

lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 

VIII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – pot pridobi zemljišče 210/3 

k.o. 1422 Trebnje. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se 

v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 

IX. Status javnega dobra se za parcelo št. 1284/20 k.o. 1419 Ponikve se ukine. Sklep 

o ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 

X. Status javnega dobra se za parcelo št.  1259/111 k.o. 1427 Veliki Gaber se ukine. 

Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 

XI. Status javnega dobra za parcelo št. 1036/120 k.o. 1421 Medvedje selo se ukine. 

Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 

 

XII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - pot pridobijo parcele št. 

1036/115, 1036/123 in 1036/125, vse k.o. 1421 Medvedje selo. Sklep o pridobitvi 

statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena se sprejme v predlagani 

obliki in vsebini. 

 

XIII. Status javnega dobra za parceli št. 281/2 in 281/3, obe k.o. 1422 Trebnje, se ukine. 

Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 

 

XIV. Občina Trebnje izvede za parceli št. 281/2 in 281/3, obe k.o. 1422 Trebnje, 

postopek razpolaganja z metodo neposredne pogodbe - sklenitev menjalne 

pogodbe. 
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XV. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - cesta pridobita parceli št. 

282/4 in 282/6, obe k.o. 1422 Trebnje. Sklep o pridobitvi statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 

 

XVI. Status javnega dobra za parcelo št. 839/19 k.o. 1426 Prapreče se ukine. Sklep o 

ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 

 

XVII. Občina Trebnje izvede za parcelo št. 1000/9 k.o. 1422 Trebnje postopek 

razpolaganja z metodo neposredne pogodbe. 

 

XVIII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča: 

648/18, 652/6, 652/8, 652/7 in 647/16, vse k.o. 1420 Češnjevek. Sklep o pridobitvi 

statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini 

sprejme. 

  

 

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklepi so bili sprejeti. 

 

K 22. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog seznanitve s spremenjeno ceno izvajalca JP VOKA SNAGA d.o.o., za 

storitev obdelave mešanih komunalnih odpadkov v RCERO LJUBLJANA 

 

Kratko obrazložitev predloga seznanitve s spremenjeno ceno izvajalca JP VOKA SNAGA 

d.o.o., za storitev obdelave mešanih komunalnih odpadkov v RCERO LJUBLJANA je podal 

vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, g. Zakrajšek. Povedal je, da je Javni holding 

Ljubljana d.o.o. dne 25.2.2022 sklical 15. dopisno sejo SVETA RCERO LJUBLJANA.  

Točka dnevnega reda je bila tudi potrditev nove cene obdelave določenih vrst komunalnih 

odpadkov za leto 2022. Nova predlagana cena obdelave mešanih komunalnih odpadkov se je 

povečala iz 0,1465 EUR/kg na 0,1783 EUR/kg, kar pomeni povišanje cene za 21,71 %. Kot 

razloge za povečanje cena so navedli predvsem višje stroške energije in energentov, ki so 

potrebni v procesu obdelave mešanih komunalnih odpadkov in višje stroške storitve.  

Občina Trebnje se z navedenimi obrazložitvami in predlaganim povečanjem cene ni strinjala, 

zato je na 15. dopisni seji Sveta RCERO, župan občine Trebnje glasoval proti sklepu o 

uveljavitvi novih cen.  

Kljub glasovanju proti, nas je Javni holding Ljubljana d.o.o. dne 8.3.2022 obvestil, da je bil 

predlog sklepa o cenah storitev gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih 

odpadkov v RCERO Ljubljana večinsko sprejet z 66,31 % glasov.  

Občini Trebnje je bil posredovan sprejeti Sklep o potrditvi novih cen storitev obdelave in 

odlaganja komunalnih odpadkov RCERO Ljubljana, družbe Javno podjetje vodovod 

kanalizacija Snaga d.o.o. Sklep je bil dne 11.3.2022 objavljen v Uradnem listu RS. Nove 

potrjene cene bodo pričele veljati s 1.3.2022. 

Na osnovi navedenega je pojasnil, da Občina Trebnje na uveljavitev nove cene obdelave 

mešanih komunalnih odpadkov v RCERO LJUBLJANA ne more neposredno vplivati, saj je za 

sprejetje in potrjevanje cene pristojen Svet RCERO Ljubljana, na podlagi glasovanja vseh 

občin pristopnic. Navedena sprememba cene izvajalca obdelave JP Voka Snaga d.o.o. vpliva 
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na skupni znesek storitev ravnanja z odpadki na računu, ki ga uporabnik prejme od izvajalca 

zbiranja in odlaganja Komunale Trebnje d.o.o. (cene zbiranja in odlaganja so nespremenjene), 

Potrebna je seznanitev občinskega sveta s spremenjeno ceno izvajalca JP Voka Snaga d.o.o. 

za storitev obdelave mešanih komunalnih odpadkov. 

 

G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je odbor 

gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje se seznani s spremenjeno ceno izvajalca JP VOKA 

SNAGA d.o.o. za storitev obdelave komunalnih odpadkov v RCERO LJUBLJANA.   

  

 

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 23. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog seznanitve Občinskega sveta Občine Trebnje s potrjeno novelacijo IP 

Obnova hiše Goliev trg 7, Trebnje – objekt »Grmada« (Turistično družbeni center 

Grmada Trebnje) in Programom dela in finančnim načrtom Turistično družbenega 

centra Grmada Trebnje – TDC Grmada 2025-2029 

 

Ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je podala uvodno 

obrazložitev predlaganega gradiva in povedala, da je Občinski svet Občine Trebnje na svoji 

20. redni seji z dne 23. 2. 2022 pooblastil župana Občine Trebnje Alojzija Kastelica, da za 

potrebe prijave projekta Obnova hiše Goliev trg 7, Trebnje - objekt »Grmada« (Turistično 

družbeni center Grmada Trebnje) na javni razpis za sofinanciranje projektov trajnostne obnove 

in oživljanja kulturnih spomenikov v lasti občin ter vključevanje kulturnih doživetij v slovenski 

turizem iz sredstev za izvajanje nacionalnega Načrta za okrevanje in odpornost, ki ga je 4. 3. 

2022 objavilo Ministrstvo za kulturo (MK), potrdi investicijsko dokumentacijo skladno z Uredbo 

o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih 

financ in drugo potrebno dokumentacijo za imenovani projekt.  

Razlog za seznanitev občinskega sveta z gradivom je s strani župana s sklepom št. 322-

2/2022-19 z dne 31. 3. 2022 potrjena Novelacija Investicijskega programa Obnova hiše Goliev 

trg 7, Trebnje - objekt »Grmada« (Turistično družbeni center Grmada Trebnje) in sprejet 

Program dela in finančni načrt Turistično družbenega centra Grmada Trebnje – TDC Grmada 

2025-2029 št. 322-2/2022-20 z dne 31. 3. 2022, ki sta bila dva izmed pogojev za prijavo 

imenovanega projekta na javni razpis MK. 

Občina je vlogo za sofinanciranje projekta Obnova hiše Goliev trg 7, Trebnje - objekt 

»Grmada« (Turistično družbeni center Grmada Trebnje z vsemi zahtevanimi prilogami, med 

katerimi so bili tudi sklep o potrditvi novelacije IP, potrjena novelacija IP za projekt in program 

dela ter finančni načrt, oddala dne 31. 3. 2022. Rezultati razpisa še niso znani. 

 

Projekt obnove Hiše Goliev trg 7 – Trebnje je Občina Trebnje uspešno prijavila na Javni razpis 

za izbor kulturnih projektov na področju nepremične kulturne dediščine, ki jih bo v letih 2021–
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2022 sofinancirala Republika Slovenija (JPR2-SVP-2021-22) MK, in prejela odločbo o 

odobritvi sofinanciranja v višini 200.000,00 EUR upravičenih stroškov. Od podpisa te pogodbe 

občina ne bo odstopila, temveč bo po potrditvi ministrstva, da je to mogoče, oba vira 

financiranja kombinirala. Stroške, ki jih je občina kot upravičene (temeljito obnovo zunanjosti 

in notranjosti kulturnega spomenika) uveljavljala po predhodnem JR MK, v zadevni prijavi po 

navodilu ministrstva v celoti obravnava kot upravičene, vendar ne kot upravičene do 

sofinanciranja temveč kot lastno udeležbo občine, sofinanciranje MK iz predhodnega razpisa 

pa kot druge vire.  

Le obnovljen kulturni spomenik pa še ne omogoča njegove ponovne uporabe (oziroma je 

spomenik zanimiv le za ozek krog obiskovalcev), zato na zadevni javni razpis MK občina 

prijavlja še mehke dejavnosti za povezovanje in oplemenitenje turistične ponudbe ter za 

izboljšanje informacijske dostopnosti in prepoznavnosti lokalnega in regionalnega območja. 

 

Ocenjena vrednost investicije skladno s potrjeno novelacijo investicijske dokumentacije znaša 

1.930.030,85 EUR brez DDV oziroma 2.354.637,64 EUR z DDV.  

Projekt se bo skladno s časovnim načrtom izvajal od 1. 7. 2022 do 30. 11. 2024.  

Ministrstvo lahko sofinancira projekte do maksimalne višine 1.660.000 EUR upravičenih 

stroškov. Prijavitelj lahko v okviru navedenih zneskov zaprosi za 100 % financiranje 

upravičenih stroškov brez DDV. Strošek DDV je neupravičen strošek tega razpisa in ga nosi 

prijavitelj. V primeru obravnavanega projekta so upravičeni vsi stroški projekta z izjemo 

stroškov storitev izdelave investicijske dokumentacije in davka na dodano vrednost, pri čemer 

pa bo Občina Trebnje zaprosila le za sofinanciranje 76,11 % upravičenih stroškov projekta, saj 

bo v izogib dvojnemu financiranju večji del GO del financiran iz lastnih sredstev in iz drugega 

vira, konkretno drugega javnega razpisa (JPR2-SVP-2021-22).  

Finančna konstrukcija predvideva sofinanciranje v višini 1.467.496,33 EUR iz Mehanizma za 

okrevanje in odpornost, sofinanciranje v višini 200.000,00 iz integralnih sredstev MK ter lastna 

sredstva Občine Trebnje v višini 687.141,31 EUR. 

 

Ga. Pepelnak, članica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je povedala, 

da Odbor predlaga Občinskemu svetu, da predlagani sklep potrdi.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje se seznani s potrjeno novelacijo Investicijskega 
programa Obnova hiše Goliev trg 7, Trebnje - objekt »Grmada« (Turistično družbeni 
center Grmada Trebnje) in dokumentom Program dela in finančni načrt Turistično 
družbenega centra Grmada Trebnje – TDC Grmada 2025-2029. 

  

 

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 24. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Seznanitev s sklepom za izplačilo sredstev iz proračunske rezerve – požar na 

stanovanjskem objektu  
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Kratko obrazložitev predlagane seznanitve je podal vodja Oddelka za splošne zadeve, g. 

Koračin.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje se seznani s sklepom župana Občine Trebnje o izplačilu 
sredstev iz proračunske rezerve, št. 8462-0001/2022-7(51) z dne 2. 3. 2022.  

  

 

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 25. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Seznanitev z sklepom za izplačilo sredstev iz proračunske rezerve – požar na  

gospodarskem objektu 

 

Kratko obrazložitev predlagane seznanitve je podal vodja Oddelka za splošne zadeve, g. 

Koračin.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje se seznani s sklepom župana Občine Trebnje o izplačilu 

sredstev iz proračunske rezerve, št. 8462-0001/2022-14(51) z dne 25. 3. 2022.  

  

 

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 26. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Poročilo Skupne občinske uprave občin Dolenjske za leti 2020 in 2021 z oceno 

izvajanja Občinskega programa varnosti Občine Trebnje za leti 2020 in 2021 

 

Obrazložitev Poročila Skupne občinske uprave občin Dolenjske za leti 2020 in 2021 z oceno 

izvajanja Občinskega programa varnosti Občine Trebnje za leti 2020 in 2021 je podala 

direktorica Skupne občinske uprave občin Dolenjske, ga. Železnik.  

 

V razpravi je g. Ovnik povprašal glede avtobusnih postajališč. Zanimalo ga je, ali so 

obravnavali nekatera postajališča, ki potrebujejo prehode za pešce, ker vsi otroci ne ostanejo 

na isti strani ceste. Zanimalo ga je, kako so zadeve urejene. Postopek je kar zahteven.  

 

Ga. Železnik je odgovorila, da je najbolj odmeven primer Kamni Potok. Sodelavec, ki se 

ukvarja s področjem prometa, ima dobre izkušnje z urejanjem te problematike. Stopil je v stik 
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z DRSI, pripravil mnenje in ga posredoval na Občino Trebnje. Po pregledu in potrditvi krajevne 

skupnosti se bo pripravila projektna naloga.  

 

G. Ovnik je predlagal, da se vključi tudi postajališče v Pristavici.  

 

G. Zakrajšek je odgovoril, da gre tu za čisto drugačen postopek. Pri regionalnih cestah je 

postopek drugačen kot pri lokalnih cestah, kjer se občina sama odloči za ureditev v skladu s 

pravilniki. Pri regionalnih cestah pa je potrebno dati vlogo v potrditev recenzijski službi, ki poda 

mnenje na ukrepe, ki so določeni v nalogi.  

 

Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 

SKLEP-a: 

I. Občinski svet Občine Trebnje se seznani s Poročilom Skupne občinske uprave 
občin Dolenjske za leti 2020 in 2021.  
 

II. Občinski svet Občine Trebnje sprejme in potrdi Oceno izvajanja Občinskega 
programa varnosti Občine Trebnje za leti 2020 in 2021.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklepa sta bila sprejeta. 

 

K 27. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Odgovori na svetniška vprašanja  

 

Pod točko ni bilo razprave.  

 

K 28. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

 

Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 21. redni seji Občinskega sveta seznanili z 

naslednjimi zapisniki sej organov javnih zavodov:   

- Zapisnik 7. seje Komisije za podelitev priznanj z dne 16. 3. 2022 

- Zapisnik 2. seje Komisije za spremljanje položaja romske skupnosti z dne 14. 12. 2021 

- Zapisnik 14. seje SU jz ZD Trebnje z dne 26. 1. 2022 

- Zapisnik 14. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo z dne 12. 4. 

2022 

- Zapisnik 3. seje Komisije za spremljanje položaja romske skupnosti z dne 13. 4. 2022 

- Zapisnik 21. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 13. 4. 

2022 

- Zapisnik 11. seje Odbora za proračun in finance z dne 12. 4. 2022 

- Zapisnik 13. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo z dne 13. 

4. 2022 

- Zapisnik 13. seje Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo z dne 13. 4. 2022 

- Zapisnik 15. seje SU jz ZD Trebnje z dne 5. 4. 2022 

- Zapisnik 4. seje Sveta lokalnih skupnosti CSD Dolenjska in Bela Krajina 

- Zapisnik 4. seje Sveta Vrtca Mavrica Trebnje z dne 7. 3. 2022 

- Zapisnik 2. seje Sveta OŠ Trebnje z dne 28. 2. 2022 
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- Zapisnik 3. seje Sveta Vrtca Mavrica Trebnje z dne 21. 10. 2021 

- Zapisnik 13. redne seje Sveta ZD Trebnje z dne 23. 2. 2022 

- Zapisnik 5. korespondenčne seje Sveta CIK Trebnje z dne 4. 2. 2022 

- Zapisnik 9. redne seje Sveta CIK Trebnje z dne 29. 9. 2021 

- Zapisnik 12. redne seje Sveta ZD Trebnje z dne 16. 2. 2022 

- Zapisnik 11. redne seje Sveta ZD Trebnje z dne 12. 1. 2022 

- Pripombe in stališče Občine Šentrupert na gradivo za 13. redno sejo Sveta ZD Trebnje 

- Zapisnik 1. redne seje Sveta OŠ Trebnje z dne 20. 12. 2021 

 

Ga. Pepelnak je povprašala glede zapisnika decembrske seje Sveta javnega zavoda 

Zdravstveni dom Trebnje, ostali so bili priloženi.  

 

K 29. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Vprašanja in pobude članov sveta 

 

Ga. Pepelnak je predlagala pobudo, da se obračališče oz. postajališče za avtobus projektira 

in realizira skupaj z urejanjem stanovanjske soseske Dobrava.  

 

G. Zakrajšek je odgovoril, da je Občina pridobila gradbeno dovoljenje za urejanje soseske 

Dobrave. Na tistem območju, kjer je pridobljeno gradbeno dovoljenje, je potrebno in možno 

narediti tisto, kar je zapisano v gradbenem dovoljenju. Avtobusnega postajališča ne moremo 

umestiti na tista zemljišča, lahko pa se poskusi na način, da se jo umesti izven tega območja, 

ki je sedaj v obdelavi. Potrebno je preveriti, ali so možnosti za zemljišče, ki bi to omogočalo.   

 

Ga. Pepelnak je še povprašala o postopku urejanja prostorov za Glasbeno šolo Trebnje.  

Župan je odgovoril, da postopek teče.  

 

G. Jevnikar je izpostavil cesto iz Mrzle Luže na državno cesto, od žage naprej, kjer 80 % 

voznikov zavija levo, kljub prepovedi. Naj se to uredi, meja odreže ali izgradi krožišče.  

 

Župan je odgovoril, da zemljišče ni v lasti Občine. To prepoved zavijanja levo je izdal državni 

inšpektor za ceste. Z g. Jermanom sta govorila, da bi mejo posneli, vendar ni bilo soglasja. Na 

žagi imajo stanovalca, ki ima svoj vrt in ne dovoli. Dokler bo to tako, Občina ne more ukrepati.  

 

G. Ovnik je izpostavil cesto od Šentlovrenca do Velikega Gabra, ki gre po dolini. Dejal je, da 

bi bilo dobro dati plombe.  

Župan je odgovoril, da naj obvesti preglednike cest, ki bodo pregledali stanje in uredili.  

 

G. Veselič je podal pobudo za izgradnjo krožišča pri izvozu za Trebnje iz avtoceste. Krajani se 

pritožujejo.  

 

Župan je povedal, da bo ta izvoz kmalu zaprt. V izdelavi je načrt za viadukt, načrtuje se 

priključek v krožišče, ki bo na mostu, ki je sedaj zaprt. V tem vmesnem času je nesmiselno 

podajati pobude za izgradnjo krožišča. Tu bo trikrako krožišče, kot sedaj, ko je štirikrako.  

Izgradnja se planira v približno štirih letih, gre za investicijo v višini približno 6 mio EUR. 

Sklenjen je Sporazum, s strani države se ni veliko premaknilo, v tem trenutku pa je podpisana 

pogodba o projektiranju, kar nas navdaja s tem, da bomo v sorazmerno kratkem času prišli do 

načrta. Umeščeni smo v državni proračun, kar pomeni, da se bo potrebno pogovarjati tudi s 

prihodnjo Vlado. 

Predlaga se državi, da na izvoznem delu iz avtoceste namestijo merilec hitrosti ali radarsko 

kontrolo.  
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G. Ribič je povedal, da so bili gasilci v tem mesecu velikokrat poklicani na intervencijo, ker je 

gorelo v okolici romskega naselja. Predlagal je, da se romsko populacijo ozavesti glede 

kurjenja v naravi in o škodi, ki se dela naravi in njim samim. Vse to pa je povezano z velikimi 

stroški, ki jih imajo gasilci, ki so prostovoljni.  

 

Župan je predlagal, da se vse klice preusmeri na policijsko postajo, ki najprej intervenirajo.  

 

G. Ovnik je povedal, da je bil na sestanku na Gasilski zvezi Trebnje, kjer so vsa društva, ki so 

imela težave, izpostavila ta problem. Takrat jim je posredoval kontakt od g. Vesela, ki se je 

udeležil seje Občinskega sveta, da bodo posredovali dopis na državo.  

 

Župan je apeliral na predstavnika romske skupnosti, da poskuša ozaveščati romsko 

populacijo, saj pri zažiganju kablov nastane rakotvorni plin. Pojavnost raka ter ostalih bolezni 

bo posledično čedalje večja.  

 

 

Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 19:00 uri.       

 

 

 

Zapisala: 

Andreja Perc, l. r.       Alojzij Kastelic, l. r.  

referent I       ŽUPAN 

 

 

 

 

Seja je tonsko posneta.  

 


